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INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie 

W związku z agresją Rosji na Ukrainę oraz spodziewanym napływie uchodźców do Legnicy, 
proszę o odpowiedzi na następujące pytania:

1. Czy gmina posiada wolne mieszkania z zasobów ZGM, które można 
przeznaczyć na cele tymczasowego kwaterunku?

2. Czy wynajmujący od ZGM mieszkanie może je w sposób legalny podnająć lub
w jakikolwiek sposób udostępnić uchodźcom? 

Jeśli odpowiedź na pyt 2 jest negatywna, wnioskuję o przygotowanie odpowiednich zmian, 
które umożliwią takie mieszkania wynająć lub udostępnić legalnie uchodźcom. 

Z poważaniem 

Karolina Jaczewska-Szymkowiak
               Radna Rady Miejskiej Legnicy


